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Protokół Nr 7.2024
z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

w dniu 30 grudnia 2024 r. godz. 11:00

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Posiedzenie otworzyła pani Joanna Michałek - Przewodnicząca Komisji. Na wstępie powitała 
wszystkich członków komisji, jak również osoby zaproszone.
Posiedzenie rozpoczęte o godz. 11:15
\N posiedzeniu Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej uczestniczyło 8 członków komisji 
na ogólną liczbę 9 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu. Brak M. Jalowska - nieobecność nieusprawiedliwione. Ponadto w posiedzeniu udział 
wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pani Przewodnicząca poinformowała, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 
wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytała, czy są uwagi do jego treści.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytała, kto jest za przyjęciem ww. protokołu.
Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, Wiesława Słowik, Mikołaj 
Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało 
się" — 0 głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Pani Przewodnicząca odczytała proponowany porządek posiedzenia.
Projekt porządku posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przedstawienie uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie:

a) możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej 
Powiatu Opatowskiego na 2025 r.

b) opinii o projekcie uchwały budżetowej Powiatu Opatowskiego na 2025 r.
c) opinii o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2025 - 

2028.
5. Przedstawienie autopoprawek do budżetu powiatu przez Przewodniczącą Komisji oświaty, sportu, 

zdrowia i pomocy społecznej oraz głosowanie nad poszczególnymi autopoprawkami polegającymi 
na:
1) zwiększeniu wydatków na inwestycyjne zadanie wieloletnie „Budowa Świętokrzyskiego 

Centrum Przedsiębiorczości Rolniczej" poprzez przeniesienie ich z roku 2024 do roku 2025 ze 
względu na brak wykonania w roku 2024 w łącznej kwocie 500.499 zł. Nadmienia się, iż z racji 
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zmiany promesy na zadanie, część środków w kwocie 22.460 zł, stanowiące dofinansowanie 
Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych, zostaje zastąpione 
przez środki Powiatu. Środki te będą wydatkowane w 2025 roku, toteż koniecznym jest 
wprowadzenie ich do uchwały budżetowej na rok 2025.

2) zwiększeniu wydatków na zadanie wieloletnie „Rozbudowa, przebudowa i nadbudowa 
budynku Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego - Centrum Autyzmu i Całościowych 
Zaburzeń Rozwojowych w Niemienicach" o kwotę 67.650 zł z przeznaczeniem na 
opracowanie koncepcji dla przedmiotowego zadania. Środki na ten cel zaplanowano w 
budżecie na rok 2024, jednak w związku z wezwaniem Wykonawcy do usunięcia braków i 
nieścisłości oraz brakiem możliwości przedłożenia przez Wykonawcę uzupełnionej i 
poprawionej koncepcji w terminie do końca grudnia 2024 r. zostają one przesunięte do 
wydatkowania w roku 2025.

3) zwiększeniu wydatków na projekt „Profesjonaliści z regionu opatowskiego - podniesienie 
jakości szkolnictwa branżowego" poprzez przeniesienie ich z roku 2024 do roku 2025 ze 
względu na brak wykonania w roku 2024 w łącznej kwocie 30.634,35 zł, w tym:
- środki UE - zwiększenie o kwotę 15.111,72 zł;
- środki z budżetu krajowego - zwiększenie o kwotę 888.28 zł;
- środki jst - zwiększenie o kwotę 14.634,35 zł.

4) wprowadzeniu do planu wydatków projektu „Podniesienie jakości kształcenia zawodowego 
w Powiecie Opatowskim poprzez modernizację i doposażenie obiektów na potrzeby 
praktycznej nauki zawodu", przewidzianego do realizacji w latach 2024 - 2026 przez SP 
w Opatowie. Plan wydatków dla zadania na rok 2025 wynosi 3.869.601 zł, w tym:
- środki UE bieżące - 1.988.660 zł;
- środki jst bieżące - 350.941 zł;
- środki UE majątkowe - 1.209.600 zł;
- środki jst majątkowe - 320.400 zł.

6. Opinia komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej o projekcie budżetu powiatu na rok 
2025.

7. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2025 - 

2028,
b) w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2025 rok,
c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia z Powiatem 

Ostrowieckim w sprawie powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu realizacji zadania 
publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Opatowskiemu usług 
świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy ul. Focha 5, 27-400 Ostrowiec 
Świętokrzyski,

d) w sprawie przystąpienia do realizacji zadania w zakresie Działania 9.5 „Wsparcie rodzin oraz 
pieczy zastępczej" w ramach Programu regionalnego Fundusze Europejskie dla 
Świętokrzyskiego 2021-2027.

8. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2024 - 2028,
b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok,
c) w sprawie powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu zadania w zakresie organizacji przewozów 

o charakterze użyteczności publicznej w powiatowych przewozach pasażerskich,
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d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem Sandomierskim 
a Powiatem Opatowskim i Powiatem Ostrowieckim w zakresie powierzenia zadania 
organizacji publicznego transportu zbiorowego.

9. Sprawy organizacyjne.
10. Zamknięcie posiedzenia.

Pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad.
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, Wiesława Słowik, Mikołaj 
Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało 
się" — 0 głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad 4. Przedstawienie uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie:

a) możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej 
Powiatu Opatowskiego na 2025 r.
Pani Przewodnicząca poprosiła o zabrnie głosu przez panią Zofię Rusak - Skarbnika Powiatu, 
która przedstawiła uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o pozytywnej opinii 
o możliwości sfinansowania deficytu budżetu planowanego w projekcie uchwały budżetowej 
Powiatu Opatowskiego na 2025 r. Przedmiotowa opinia stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 
protokołu.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś ma jakieś pytania w przedmiotowym punkcie.

Wobec ich braku, poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

b) opinii o projekcie uchwały budżetowej Powiatu Opatowskiego na 2025 r.
Pani Przewodnicząca poprosiła o zabrnie głosu przez panią Zofię Rusak - Skarbnika Powiatu, 
która przedstawiła uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o pozytywnej opinii 
o projekcie uchwały budżetowej Powiatu Opatowskiego na 2025 r. Przedmiotowa opinia 
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś ma jakieś pytania w przedmiotowym punkcie.

Wobec ich braku, poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

c) opinii o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2025 - 
2028.
Pani Przewodnicząca poprosiła o zabrnie głosu przez panią Zofię Rusak - Skarbnika Powiatu, 
która przedstawiła uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o pozytywnej opinii 
o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2025 - 2028. 
Przedmiotowa opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś ma jakieś pytania w przedmiotowym punkcie.
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Wobec ich braku, poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.5. Przedstawienie autopoprawek do budżetu powiatu przez Przewodniczącego Komisji oświaty, 
sportu, zdrowia i pomocy społecznej oraz głosowanie nad poszczególnymi autopoprawkami 
polegającymi na:

Pismo dot. autopoprawek stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

1) zwiększeniu wydatków na inwestycyjne zadanie wieloletnie „Budowa Świętokrzyskiego 
Centrum Przedsiębiorczości Rolniczej” poprzez przeniesienie ich z roku 2024 do roku 2025 ze 
względu na brak wykonania w roku 2024 w łącznej kwocie 500.499 zł. Nadmienia się, iż z racji 
zmiany promesy na zadanie, część środków w kwocie 22.460 zł, stanowiące dofinansowanie 
Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych, zostaje zastąpione 
przez środki Powiatu. Środki te będą wydatkowane w 2025 roku, toteż koniecznym jest 
wprowadzenie ich do uchwały budżetowej na rok 2025.

Pani Przewodnicząca Joanna Michałek po odczytaniu autopoprawki zapytała, czy ktoś ma 
jakieś pytania w przedmiotowym punkcie.

O zabranie głosu poprosiła pani radna Aneta Bławat, która zapytała z jakiego powodu 
przenosimy ta kwotę na inwestycje we Włostowie na przyszły rok oraz jak ta sytuacja 
wygląda obecnie.

Odpowiedzi udzielił pan Rafał Schab, który wskazał, iż wystąpił problem z realizacją I etapu 
inwestycji i dlatego środki nie zostały wydatkowane i musza być przesunięte na przyszły rok. 
Wskazał, iż obecnie przeprowadzana jest tam inwentaryzacja. Dodał, iż II etap jest 
zakończony w tym zakresie w którym mógł być zakończony, gdyż ze względy na przyłączenia 
gazu, prądu i innych mediów nie może zostać oddany do użytku. Jeśli chodzi o nowego 
wykonawcę na dokończeni I etapu zostanie ogłoszony przetarg na przełomie stycznia/lutego 
kiedy zakończy się inwentaryzację i planują oddać te prace końcem lata 2025 r.

W ww. temacie wśród radnych wywiązała się dalsza dyskusja na których pytania udzielała 
odpowiedzi pani Anita Tutak -Skórska - Kierownik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Powiatu.

W wyniku braku dalszych uwag pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem ww. 
autopoprawki.

W głosowaniu udział wzięło 7członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 5 głosów (Bożena Kornacka, Joanna Michałek, Wiesława Słowik, Maciej Wolański, 
Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 3 głos (Aneta Bławat, Mikołaj 
Szczygieł, Marcin Wróblewski).
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Następnie pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnej proponowanej 
autopoprawki.
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2) zwiększeniu wydatków na zadanie wieloletnie „Rozbudowa, przebudowa i nadbudowa 
budynku Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego - Centrum Autyzmu i Całościowych 
Zaburzeń Rozwojowych w Niemienicach" o kwotę 67.650 zł z przeznaczeniem na 
opracowanie koncepcji dla przedmiotowego zadania. Środki na ten cel zaplanowano w 
budżecie na rok 2024, jednak w związku z wezwaniem Wykonawcy do usunięcia braków 
i nieścisłości oraz brakiem możliwości przedłożenia przez Wykonawcę uzupełnionej 
i poprawionej koncepcji w terminie do końca grudnia 2024 r. zostają one przesunięte do 
wydatkowania w roku 2025.

Pani Przewodnicząca Joanna Michałek po odczytaniu autopoprawki zapytał, czy ktoś ma 
jakieś pytania w przedmiotowym punkcie.

W wyniku braku uwag pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem ww. 
autopoprawki.

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, Wiesława Słowik, Mikołaj 
Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Następnie pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnej proponowanej 
autopoprawki.

3) zwiększeniu wydatków na projekt „Profesjonaliści z regionu opatowskiego - podniesienie 
jakości szkolnictwa branżowego" poprzez przeniesienie ich z roku 2024 do roku 2025 ze 
względu na brak wykonania w roku 2024 w łącznej kwocie 30.634,35 zł, w tym:
- środki UE - zwiększenie o kwotę 15.111,72 zł;
- środki z budżetu krajowego - zwiększenie o kwotę 888.28 zł;
- środki jst - zwiększenie o kwotę 14.634,35 zł.

Pani Przewodnicząca Joanna Michałek po odczytaniu autopoprawki zapytała, czy ktoś ma 
jakieś pytania w przedmiotowym punkcie.

W wyniku braku uwag pani Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem ww. 
autopoprawki.

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" -8 głosów (Aneta Bławat, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, Wiesława Słowik, Mikołaj 
Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Następnie pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnej proponowanej 
autopoprawki.

4) wprowadzeniu do planu wydatków projektu „Podniesienie jakości kształcenia zawodowego 
w Powiecie Opatowskim poprzez modernizację i doposażenie obiektów na potrzeby 
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praktycznej nauki zawodu", przewidzianego do realizacji w latach 2024 - 2026 przez SP 
w Opatowie. Plan wydatków dla zadania na rok 2025 wynosi 3.869.601 zł, w tym:
- środki UE bieżące - 1.988.660 zł;
- środki jst bieżące - 350.941 zł;
- środki UE majątkowe - 1.209.600 zł;
- środki jst majątkowe - 320.400 zł.

Pani Przewodnicząca Joanna Michałek po odczytaniu autopoprawki zapytał, czy ktoś ma 
jakieś pytania w przedmiotowym punkcie.

O zabranie głosu poprosiła Pani Aneta Bławat, która poprosiła o przygotowanie zestawienia 
wysokości środków jakie wydatkowały jednostki organizacyjne z budżetu powiatu w 2024 r.

W wyniku braku uwag pan Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem ww. autopoprawki.

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" -8 głosów (Aneta Bławat, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, Wiesława Słowik, Mikołaj 
Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Następnie pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.6. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 

2025-2028.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2025 - 2028, 
następnie zapytała czy ktoś ma pytania bądź uwagi.

Wobec braku pytań, pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały 
pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały, 
który stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 5 głosów (Bożena Kornacka, Joanna Michałek, Wiesława Słowik, Maciej Wolański, 
Kazimierz Żółtek), „ przeciw"- 0 głosów, „wstrzymało się"- 3 głosy (Aneta Bławat, Mikołaj 
Szczygieł, Marcin Wróblewski).
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

b) w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2025 rok.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2025 rok, następnie zapytała czy ktoś ma 
pytania bądź uwagi.
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O zabranie głosu poprosiła pani radna Wiesława Słowik, która zapytała o środki przeznaczone 
na promocje jednostek samorządowych powiatu w kwocie 90 tys. zł pytając co się składa na 
tą promocję.

Odpowiedzi udzieliła pani Skarbnik mówiąc, iż w zeszłym roku tez planowaliśmy taka kwotę a 
wydatkowano ok. 30 tys. zł, dlatego tez teraz nie zabezpieczamy wyższej kwoty. Powiedziała, 
iż zakupiliśmy m. in. namioty, krówki reklamując nasz produkt regionalny.

Członkowie komisji w wyniku dyskusji stwierdzili, iż trzeba zastanowić się jeszcze nad 
sposobem promowania powiatu.

O zabranie głosu poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała kto obecnie zajmuje się 
promocją w starostwie.

Odpowiedzi udzielił pan Paweł Sadrak - Sekretarz Powiatu, który poinformował, iż jest to pan 
Konrad Pytel zatrudniony w Wydziale OKT.

O głos ponownie poprosiła pani Aneta Bławat, która zapytała ile osób obecnie pracuje w tym 
wydziale, gdyż pan Kierownik zgłaszał kiedyś problem z małą liczbą kadry w tym wydziale.

Pan radny Mikołaj Szczygieł zauważył, iż nie zamieszczono aktualnych danych na bipie urzędu 
w tym zakresie.

Odpowiedzi udzielił pan Sekretarz, który wskazał, iż obecnie zostali zatrudnieni dwaj 
pracownicy w wydziale OKT i pracuje tam obecnie pan kierownik i 3 pracowników. Dodał, iż 
zwróci uwagę na aktualizację strony bip starostwa wszystkim kierownikom.

Wobec braku dalszych głosów pani Przewodnicząca J. Michałek poddała pod głosowanie 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2025 rok, pytając, 
kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały, który 
stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 6 głosów (Aneta Bławat, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, Wiesława Słowik, Maciej 
Wolański, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 2 głosy (Mikołaj 
Szczygieł, Marcin Wróblewski).
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia z Powiatem 
Ostrowieckim w sprawie powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu realizacji zadania 
publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Opatowskiemu usług 
świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy ul. Focha 5, 27-400 Ostrowiec 
Świętokrzyski.
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Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia z Powiatem 
Ostrowieckim w sprawie powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu realizacji zadania 
publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Opatowskiemu usług 
świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy ul. Focha 5, 27-400 Ostrowiec 
Świętokrzyski, następnie zapytała czy ktoś ma pytania bądź uwagi.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca J. Michałek poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia z 
Powiatem Ostrowieckim w sprawie powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu realizacji zadania 
publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom Powiatu Opatowskiemu usług 
świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy ul. Focha 5, 27-400 Ostrowiec 
Świętokrzyski, pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały, który 
stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" -8 głosów (Aneta Bławat, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, Wiesława Słowik, Mikołaj 
Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie przystąpienia do realizacji zadania w zakresie Działania 9.5 „Wsparcie rodzin oraz 
pieczy zastępczej" w ramach Programu regionalnego Fundusze Europejskie dla 
Świętokrzyskiego 2021-2027.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do realizacji zadania w zakresie Działania 9.5 „Wsparcie rodzin oraz pieczy 
zastępczej" w ramach Programu regionalnego Fundusze Europejskie dla Świętokrzyskiego 
2021-2027, następnie zapytała czy ktoś ma pytania bądź uwagi.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca J. Michałek poddała pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji zadania w zakresie Działania 9.5 „Wsparcie 
rodzin oraz pieczy zastępczej" w ramach Programu regionalnego Fundusze Europejskie dla 
Świętokrzyskiego 2021-2027, pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały, który 
stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Aneta Bławat, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, Wiesława Słowik, Mikołaj 
Szczygieł, Maciej Wolański, Marcin Wróblewski, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.

Następnie pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.
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Ad. 7. Opinia komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej na rok 2025.
Pani Przewodnicząca odczytała propozycję opinii komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy 
społecznej o projekcie budżetu powiatu na rok 2025. Następnie zapytała czy ktoś zgłasza jakieś uwagi 
bądź pytania.

Wobec braku uwag poddała pod głosowanie powyższą opinię komisji oświaty, sportu, zdrowia i 
pomocy społecznej, o projekcie budżetu powiatu na rok 2025, pytając kto jest za jej przyjęciem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie przyjęli ww. opinię, który stanowi załącznik nr 
21 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 6 głosów (Aneta Bławat, Bożena Kornacka, Joanna Michałek, Wiesława Słowik, Maciej 
Wolański, Kazimierz Żółtek), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 2 głos (Mikołaj Szczygieł, 
Marcin Wróblewski).
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.

Ad. 8. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2024 - 2027.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali materiał z treścią ww. 
projektu uchwały, zapytała czy ktoś ma pytania bądź uwagi.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego projektu 
uchwały.
Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 23 do niniejszego projektu uchwały.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2024 rok.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, że zmiany w budżecie są tożsame, co w projekcie 
uchwały dot. zmian w wieloletniej prognozie finansowej. Następnie zapytała, czy są pytania 
do przedłożonego projektu uchwały.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie powierzenia Powiatowi Ostrowieckiemu zadania w zakresie organizacji 
przewozów o charakterze użyteczności publicznej w powiatowych przewozach 
pasażerskich.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali materiał z treścią ww. 
projektu uchwały, zapytała czy ktoś ma pytania bądź uwagi.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego projektu 
uchwały.
Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 25 do niniejszego projektu uchwały.
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d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Powiatem Sandomierskim 
a Powiatem Opatowskim i Powiatem Ostrowieckim w zakresie powierzenia zadania 
organizacji publicznego transportu zbiorowego.
Pani Przewodnicząca komisji powiedziała, iż wszyscy otrzymali materiał z treścią ww. 
projektu uchwały, zapytała czy ktoś ma pytania bądź uwagi.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego projektu 
uchwały.
Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 26 do niniejszego projektu uchwały.

Wobec braku pytań pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.9. Sprawy organizacyjne.
Pani Przewodnicząca komisji zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie.

Wobec braku zgłoszeń pani Przewodnicząca przeszła do realizacji ostatniego punktu posiedzenia.

Ad.10. Zamknięcie posiedzenia.
Pan Przewodniczący komisji podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie 
Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej.
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 12:45).

Protokołowała
Sylwia Lenart

Przewodniczgca
Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej

Joanna Michałek
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